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教育事務委員會 
Panel on Education 

 
在 2019年 3月 1日的會議上 

就議程項目"自資專上教育的檢討"通過的議案 
Motion passed under the agenda item  

"Review of Self-financing Post-secondary Education" 
at the meeting on 1 March 2019 

 
 
議案措辭 
 

在面對本港在職成人有進修的需要，本委員會促請政府考慮 
放寬在職成人入學，檢討自資專上的入學要求，如以工作經驗

及面試表現為入學考慮。並鼓勵院校提供更多兼讀制課程讓 
在職人士進修，及向相關在職成人發放學資處的資助貸款等，

讓在職成人有進修的機會。並在解決香港本地需求前，擱置 
放寬自資院校大灣區學生招生名額的安排。 
 

 

(陳志全議員動議) 
 
 
Wording of the Motion 
 

(Translation) 
 

In view of the need of working adults in Hong Kong for further studies, 
this Panel urges the Government to consider reviewing and relaxing the 
admission requirements of self-financing post-secondary institutions for 
working adults, such as considering work experience and interview 
performance for admission.  In order to give working adults 
opportunities for further studies, institutions should be encouraged to 
offer them more part-time programmes and Student Finance Office 
should provide them with financial assistance including loans.  
Moreover, the arrangement of relaxing the admission quota of 
self-financing institutions for students from the Greater Bay Area should 
be shelved before local needs have been addressed. 
 
 
(Moved by Hon CHAN Chi-chuen) 
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